
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. maj 2024 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Egon Madsen, Carsten Frydendall og Lars Mogensen. 

 

1. Referat 
Carsten blev budt velkommen til bestyrelsen, og fik overdraget nøgler til bestyrelseslokalet.   
Lars Mogensen blev valgt som referent. Referat fra mødet den 9. april er indsendt ind til Ungdomsbo, og er 
kommet på hjemmesiden.  

2. Kælderrum 
Der er kommet forespørgsler på ekstra kælderrum i nr. 108-112. Elva forsøger at tildele dem rummet ved 
vaskeriet.  

3. Råderet, pavilloner  
Elva har snakket med Erik Boyschau fra Ungdomsbo om hvorvidt der må stilles havepavilloner op på 
terrasserne i stuelejlighederne. Indtil videre må der kun opsættes pavilloner i seks uger ad gangen. Hvis dette 
skal ændres, skal det besluttes på næste afdelingsmøde. Det besluttes senere om bestyrelsen skal stille et 
sådant forslag, og hvordan det så skal se ud.  

4. Ny-indflytninger 
Der er kommet to nye beboere, som har fået indflytterposer. Elva laver fem poser, og afleverer til Ulla, der så 
giver dem til nye beboere ved nøgleoverdragelse.  

5. Opslag i glasskabe 
Bestyrelsen har tidligere udarbejdet et opslag om kæledyr, barnevogne og parkering, som skal op i 
glasskabene i alle opgange. Lige nu er der ikke plads i skabene, men bliver gjort plads når der kommer en ny 
kalender. Elva aftaler nærmere med Pia M. Aalund om hvornår det sker.  

6. Midtvejsmøde 
Det blev besluttet at afholde midtvejsmøde igen i år, da det er en beslutning fra afdelingsmøde. Det kan evt. 
laves om på næste afdelingsmøde, hvis der bliver stillet forslag om det. Sidste år lå midtvejsmødet den 18. 
september.  

7. Styregruppen, Krydset 
Alle afdelinger på Stengårdsvej har nu en bestyrelse, og arbejdet med at få lavet en styregruppe for Krydset, 
regelsæt og vedtægter kan derfor komme i gang. Der bliver derfor arrangeret et møde mellem de fire 
bestyrelsesrepræsentanter snarest, og helst inden sommerferien.  

8. Formandsmøde 
Der er afholdt formandsmøde, men der var ikke meget at berette om… 

9. Eventuelt 
Der er beboere der er begyndt at fodre katte udendørs, hvilket tiltrækker rotter. Bestyrelsen opfordrer til at man 
ikke gør det. 

 
 
Mødet sluttede kl. 20.05. 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


